
Dobrý den,

po dlouhé legislativní době a projednávání se Vám podařil uvést v život ¨tzv. protikuřácký zákom ,

zakazující kouření nejen v restauracích ,ale třeba i na zastávkách MHD .Na zaastávkách DPMO se to

občas nedodržuje a po upuzornění ,je na mne kuřák drzý a odmítá jit 30m od odznačníku

zastávky.Nechodím do hodpod vůbec téměř, možná , j du tak 2 x do měsíce na menu tam , kde není

předrařené.Měla by se zakázat i vodní dýmka a elektronické cigarety vzhledem ke škodlivosti po

personal,Ve většině zemí EU takový zákon platí , možná dalako přísnější, ale v posle dn&iacut e;

době slyším podněty na jeho změkčení . třeba vybudování Bendových kuřáren. Je to nesmysl,

podobný mail napíši i paní Králíkové, snad stačí od března zahrádky , kde se může kouřit.

Zajímalo , zda jste dostali pokyn od ODS , TOP 09, STAN, že musíte předložit novelu , podstatně

měkčí s tím , že v restauraccích budou tzv.Bendovy kuřárny a na venkově se bude hulit všude.Navíc

jako dárek se jím zruší EET, aby se mohlo bez problémů krást. A co tak zařídit , aby pivo nestálo 30Kč

, ale tak 15až16Kč , když pivo lahvové je v hypermarketu za 30%ceny.. V návrhu byl jeden nealko

levnější než pivo , já si opravdu nekoupím 0,25lt COCA COLY za 30Kč...Jsem totiž abstinent a pivo

nepiji..

Věřím ve Vaši odpověd do týdne , abyste prokázali , že jste rychlejší než MK, kam jsem posílal dotaz

ohledně toho vepřína za půl miliardy, který stát z danových poplatníků ,musí zaplatit.

Možná maličko pomůže snížení DPH u toč.piva na 10%. jenže jídlo šlo v létě z 21% do 15% a naopak

zdražilo.Průměrná cena MENU v Ostravě je tak

98až ll5Kč...

Děkuji za zprávu

Veškeré tyto informace požaduji v souladu se zákonem 106Sb.....


